

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-06-07

Närvarande: Anja Lysén, ordförande
Hasse Hermansson, kassör
Marianne Sundkvist, sekreterare
Fredrik Holmquist, ledamot
Henrik Roolf, ledamot
Lennart Claesson, suppleant

1. **Mötets öppnande**

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med vissa hopp i ordningen, då Fredrik ansluter lite senare och Henrik avviker kl. 19.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes

4. **Ekonomisk genomgång**

Hasse har skickat ut priser och domarersättningar för DM. Han visade rapporterna och konstaterar att vi har fortsatt stabil kassa. Vissa klasser i DM går med förlust, andra med vinst.

5. **Rapport från kommittéerna**

a) *Tävlingsansvarig* – Hasse och Fredrik

Vi har fått in ansökningar från Landvetter, Lindome och Uddevalla som kan godkännas när smärre ändringar har gjorts.

b) *Ungdomsansvarig* – Anja

Vi behöver få fram en lista över våra ungdomar för att se vilket underlag vi har till Prins Bertil Junior Cup. Vi får börja med de licensierade spelarna och fylla på med övriga ungdomar allt eftersom.

c) *Funktionsvariationsansvarig* – Marianne

Marianne har varit i kontakt med Frida Milevi på Förbundet. På vårt nästa styrelsemöte kommer hon att informera om resultatet av enkäten Trygg Idrott 65+.

d) *Domaransvarig* – Henrik t.f.

I dagsläget har vi endast en domare till seriespelet i helgen och till helgen i augusti, detta är en direkt följd av domaravhoppet efter DM-incidenterna.

Vi saknar också domare till Lag-DM helgen 2-3 december. Henrik skickar en förfrågan till våra granndistrikt.

e) *Jämställdhetsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera.

f) *Marknadsföringsansvarig* – Fredrik

Fredrik har lagt upp lite nya bilder på hemsidan och vi rapporterade också från DM. Fredrik kommer att lägga ut information om Nadas avgång i samband med att vi lägger ut protokollet.

g) *Utbildningsansvarig* – Henrik

Vår planerade domarkonferens krockar med Förbundets nyinsatta höstkonferens den 14-15 oktober. Vi får därmed flytta på konferensen och den enda dag/helg som är ledig är den 21 oktober. Henrik pratar med de nationella domarna om någon har möjlighet att delta då.

6. DM/Seriespel

Fredrik och Hasse har sammanställt dels erfarenheterna från DM och dels den input vi fått in.

Fredrik och Hasse kommer att prova på att genomföra en Schweizisk monrad i augusti för att testa detta spelsätt. Fredrik har pratat med Östsvenska för lite input.

En enkät med ett antal frågor om DM kommer inom kort att läggas ut på hemsidan och på Facebook och också gå ut till våra föreningar.

Ska framöver även titta på bestämmelser för Skytte och Lag-DM.

Hasse har lämnat av material och pratat med Magnus Halleen inför helgens seriespel. Som nämnts under Domarpunkten kommer vi bara att ha en domare på plats.

7. ”De fyras gäng”

Träffen med ”De fyras gäng” kommer att hållas helgen 23 – 24/9. Vi tittar på konferenslokaler och övernattnig, lördag lunch till söndag lunch.

8. Remiss om Svenska cupen

Vi diskuterade för- och nackdelar som vi kan se med förslaget. Några punkter som vi tog upp var att vissa mindre distrikt kan ha svårt att få ihop lag och att det första mötet/helgen då kan vara onödig. Vi ställer oss också undrande till om man då måste anordna den första helgen eller om man istället kan få dispens för att kunna köra en lokal tävling. Vi konstaterar också att om det är många anmälda lag kan det bli färre hallar som är aktuella vilket kan leda till att man behöver dela upp det på fler helger.

Om tanken är att distrikten ska ordna med arrangörer och domare så kommer detta att ta ytterligare tid från andra viktiga uppgifter som en styrelse har.

Fredrik svarar på remissen.

9. Inkomna synpunkter

Inget att rapportera.

10. Motion till förbundet

Denna fråga är inte akut tidsmässigt och tas upp vid ett senare styrelsemöte.

9. Övriga frågor

Nada Arambasic har tyvärr valt att avgå ur styrelsen p.g.a. situationerna som har uppstått i samband med domarnas arbete under DM. Anja kontaktar valberedningen.

Förtjänsttecken är en punkt som vi kommer att återkomma till och inte glömma av, detta gäller också arbeten som görs i våra föreningar.

8. Nästa möte

Nästa möte hålls via Teams, tisdagen den 27 juni kl. 18. Då medverkar också Frida Milevi. Fredrik skickar ut länk.

9. Mötets avslutande

Anja förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Marianne Sundkvist
Skr.

Justeras:

Anja Lysén
Ordf.